
PROTOKÓŁ Nr 60
z posiedzenia Komisji Budżetowo – Gospodarczej,

które odbyło się w dniu 20 czerwca 2006 roku

O godzinie 1300 posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz. 
Po  przywitaniu  wszystkich  zebranych  i  stwierdzeniu  quorum  (lista  obecności  stanowi 
załącznik  nr  1  do  protokołu)  Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  przedstawił  porządek 
obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.
3. Wydanie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVII/267/2006 Rady 

Miasta Marki z dnia 1 lutego 2006 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2006 rok 
(Druk nr 352).

4. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/157/2004 
Rady Miasta Marki z dnia 17 listopada 2004 roku w sprawie emisji obligacji 
komunalnych (Druk nr 354).

5. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Miasta Marki w 
okresie od 1 czerwca 2006 roku do 31 maja 2007 roku (Druk nr 355).

6. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
spółki komunalnej „Wodociąg Marecki Sp. z o.o.” (Druk nr 353). 

7. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 
do zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanych nieruchomości gruntowych 
(Druk nr 356).

8. Sprawy różne.
9. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt. 2 Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.

Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu Komisji w 
dniu  14  czerwca  2006  roku  nie  została  wydana  opinia  o  projekcie  uchwały  w  sprawie 
zamiany nieruchomości bez obowiązku dokonywania dopłat (Druk nr 349) i zaproponował 
rozszerzenie ww. porządku obrad o ten punkt.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  zwrócił  się  z  wnioskiem o  uzupełnienie  porządku  obrad  o 
punkt,  dotyczący  wydania  opinii  o  projekcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 
realizację  wspólnego  zadania  inwestycyjnego  –  przebudowa chodnika  i  zjazdów przy  ul. 
Legionowej w Markach.
 
Następnie Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
ww. wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.

Głosowanie:
za przyjęciem wniosków – 10
przeciwko – 0
wstrzymało się – 1
(w głosowaniu brało udział 11 radnych)

Komisja Budżetowo – Gospodarcza przyjęła wnioski w sprawie rozszerzenia porządku obrad 
o punkty:
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- Pkt. 8 Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie  zamiany nieruchomości bez 
obowiązku dokonywania dopłat (Druk nr 349);

-  Pkt. 9 Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację 
wspólnego zadania inwestycyjnego.

Pkt. 3 Wydanie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVII/267/2006 Rady 
Miasta Marki z dnia 1 lutego 2006 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2006 rok (Druk 
nr 352).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Skarbnik Sławomir Koc szczegółowo omówił ww. projekt uchwały.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  zwrócił  uwagę  Komisji,  że  przewidziane  w  uchwale 
budżetowej  na  2006  rok  środki  na  budowę chodników w ul.  Kościuszki  i  Bandurskiego 
wystarczą jedynie na wybudowanie fragmentów chodników w tych ulicach, jednak brak jest 
wskazania konkretnych odcinków. Jednocześnie Burmistrz poinformował, że w związku z 
interwencjami mieszkańców, podjęte zostały działania w celu doraźnej naprawy kruszywem 
asfaltowym  poboczy ul. Kościuszki (od ul. Okólnej do granic miasta) i w projekcie uchwały, 
zawartym w Druku nr 352, przewidziano na ten cel kwotę 15 tys. złotych. 

Radny  Tadeusz  Skłodowski  złożył  wniosek  o  rozstrzygnięcie  w  drodze  głosowania  czy 
zaplanowane w budżecie miasta środki na wybudowanie chodników w ul. Bandurskiego i 
Kościuszki, dotyczyć mają odcinka od ul. Piłsudskiego do ul. Okólnej, czy  od ul. Okólnej do 
granic miasta.

W  dyskusji  nad  tym  punktem  porządku  obrad  udział  wzięli  radni:  Robert  Tankiewicz, 
Małgorzata  Babiuch  –  Hall,  Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz,  Tadeusz  Skłodowski, 
Bogdan Trzemecki, Kazimierz Kędzierski, Grzegorz Młodzianowski, Teresa Sobolewska.

Dodatkowych wyjaśnień udzielali Burmistrz Janusz Werczyński i Skarbnik Sławomir Koc.

Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zarządził  głosowanie  w  sprawie  rezygnacji  z 
utwardzania destruktem poboczy ul. Kościuszki i przeznaczenia przewidzianych na ten cel 15 
tys. zł, na zwiększenie środków (zaplanowanych w budżecie miasta na 2006 rok) na budowę 
chodników w ulicach Bandurskiego i Kościuszki.

Głosowanie:
za rezygnacją – 6
przeciwko – 3
wstrzymało się – 2
(w głosowaniu brało udział 11 radnych)

Komisja  Budżetowo –  Gospodarcza  zaakceptowała  zwiększenie  o  15  tys.  zł  środków na 
budowę chodników w ulicach Bandurskiego i Kościuszki.

W dalszej dyskusji nad tym punktem porządku obrad udział wzięli radni: Robert Tankiewicz, 
Przewodniczący  Tadeusz Sienkiewicz,  Agata  Świstowska,  Elżbieta  Świniarska,  Kazimierz 
Kędzierski oraz Burmistrz Janusz Werczyński.
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Radny Tadeusz Skłodowski powtórzył wniosek o rozstrzygnięcie w drodze głosowania czy 
chodnik w ul. Kościuszki ma zostać wybudowany od ul. Piłsudskiego do ul. Okólnej, czy  od 
ul. Okólnej do granic miasta.

Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz zarządził głosowanie w sprawie wskazania fragmentu 
ulicy Kościuszki, w której ma zostać wybudowany chodnik.

Głosowanie:
za wybudowaniem chodnika w części ul. Kościuszki od ul. Okólnej do granic miasta – 4
przeciwko – 5
wstrzymało się – 2
(w głosowaniu brało udział 11 radnych)

Komisja Budżetowo – Gospodarcza wyraziła negatywną opinię wobec wybudowania w 2006 
roku chodnika w ul. Kościuszki od ul. Okólnej do granic miasta.

Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  w  podsumowaniu  przeprowadzonej  dyskusji  oraz 
głosowania  stwierdził,  że  Komisja  Budżetowo  –  Gospodarcza  opowiedziała  się  za 
wybudowaniem  chodników  w  ulicach  Kościuszki  i  Bandurskiego  na  odcinku  od  ul. 
Piłsudskiego do ul. Okólnej.

Następnie  Przewodniczący Tadeusz  Sienkiewicz zarządził  głosowanie w sprawie  wydania 
opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVII/267/2006 Rady Miasta Marki z 
dnia 1 lutego 2006 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2006 rok (Druk nr 352).

Głosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii – 7
przeciwko – 1
wstrzymało się – 2
(w głosowaniu brało udział 10 radnych)
  
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
Druku nr 352.

Pkt.  4 Wydanie opinii  o projekcie  uchwały w sprawie zmiany uchwały nr  XXI/157/2004 
Rady Miasta Marki z dnia 17 listopada 2004 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych 
(Druk nr 354).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński wyjaśnił,  że konsekwencją zmiany budżetu na 2006 rok, tj. 
zmniejszenia deficytu budżetowego gminy, jest zmiana uchwały w sprawie emisji obligacji 
komunalnych, uwzględniająca redukcję zadłużenia. 

Wobec  niepodjęcia  dyskusji  w  tym  punkcie  porządku  obrad,  Przewodniczący  Tadeusz 
Sienkiewicz zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały, zawartym 
w Druku nr 354. 

3



Głosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii – 7
przeciwko – 1
wstrzymało się – 2
(w głosowaniu brało udział 11 radnych)

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie 
zmiany uchwały  nr  XXI/157/2004  Rady Miasta  Marki  z  dnia  17  listopada  2004  roku  w 
sprawie emisji obligacji komunalnych.

Pkt.  5  Wydanie  opinii  o  projekcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Miasta Marki w okresie 
od 1 czerwca 2006 roku do 31 maja 2007 roku (Druk nr 355).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  poinformował,  że  wpłynęło  rozstrzygnięcie  nadzorcze 
Wojewody Mazowieckiego (załącznik nr 5 do protokołu), stwierdzające nieważność uchwały 
Nr  XXXIX/285/2006  Rady  Miasta  Marki  z  dnia  26  kwietnia  2006  roku  w  sprawie 
zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na 
terenie  miasta  Marki  w okresie  od  1 czerwca 2006 roku do 31  maja 2007 roku.  Wobec 
powyższego  został  przygotowany  projekt  nowej  uchwały  w  tej  sprawie,  różniący  się  od 
poprzedniej jedynie wykreśleniem zapisu „§ 5. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni 
od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego”.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zarządził  głosowanie  w  sprawie  wydania  opinii  o 
projekcie uchwały, zawartym w Druku nr 355.

Głosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii – 9
przeciwko – 0
wstrzymało się – 1
(w głosowaniu brało udział 10 radnych)

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie 
zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na 
terenie Miasta Marki w okresie od 1 czerwca 2006 roku do 31 maja 2007 roku.

Pkt. 6 Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
spółki komunalnej „Wodociąg Marecki Sp. z o.o.” (Druk nr 353). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński omówił ww. projekt uchwały.

W dyskusji  udział  wzięli:  radna  Małgorzata  Babiuch  –  Hall,  radny Tadeusz  Skłodowski, 
radny Robert Tankiewicz oraz Burmistrz Janusz Werczyński.

4



Następnie  Przewodniczący Tadeusz  Sienkiewicz zarządził  głosowanie w sprawie  wydania 
opinii o projekcie uchwały, zawartym w Druku nr 353.

Głosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii – 8
przeciwko – 1
wstrzymało się – 3

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie 
podwyższenia kapitału zakładowego spółki komunalnej „Wodociąg Marecki Sp. z o. o.”

Pkt. 7 Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 
do zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanych nieruchomości gruntowych (Druk nr 
356).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  przedstawił  ww.  projekt  uchwały,  który  dotyczy  wykupu 
nieruchomości o numerach ewid. 24/6 i 24/7 z obrębu 5-12, przeznaczonych pod budowę ulic 
Leśnej i Podkomorzego.

Wobec  niepodjęcia  dyskusji  w  tym  punkcie  porządku  obrad  Przewodniczący  Tadeusz 
Sienkiewicz zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały, zawartym 
w Druku nr 356.

Komisja Budżetowo – Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odpłatne  nabycie  do  zasobu  nieruchomości  gminnych, 
niezabudowanych nieruchomości gruntowych (w głosowaniu brało udział 11 radnych).

Pkt. 8 Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie  zamiany nieruchomości bez obowiązku 
dokonywania dopłat   (Druk nr 349).  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu

Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu w dniu 14 
czerwca 2006 roku Komisja  nie  wydała  opinii  o  ww. projekcie  uchwały i  przegłosowała 
odroczenie rozpatrywania tego punktu porządku obrad.

W dyskusji nad tym punktem porządku obrad udział wzięli radni: Bogdan Trzemecki, Urszula 
Paszkiewicz,  Małgorzata  Babiuch – Hall,  Bogusław Dąbkowski,  Przewodniczący Tadeusz 
Sienkiewicz. Poruszano m. in. kwestie:

- ewentualnego zmniejszenia przeznaczonej do przekazania działki, np. przesunięcia jej 
granicy o 10 m, co pozwoli lepiej zagospodarować teren za budynkiem przedszkola,

- podjęcia rozmów ze Zgromadzeniem św. Michała Archanioła w zakresie warunków 
ewentualnej zamiany lub sprzedaży całej nieruchomości.

W podsumowaniu przeprowadzonej dyskusji Burmistrz Janusz Werczyński podjął decyzję o 
wycofaniu projektu uchwały, zawartego w Druku nr 349 z porządku obrad najbliższej sesji. 
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Pkt.  9  Wydanie  opinii  o  projekcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  realizację 
wspólnego zadania inwestycyjnego.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  przypomniał,  że  gmina  od  wielu  lat  zabiega  o  przyznanie 
środków na wybudowanie  chodnika przy ul.  Legionowej.  Podjęta  została  w tym zakresie 
interwencja u Marszałka Województwa Mazowieckiego – złożono skargę na nierzetelność 
Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, który zarządza ul. Legionową. W rozmowie z 
Marszałkiem  Woj.  Maz.  Burmistrz  przypomniał,  że  miasto  Marki  już  przed  kilku  laty 
sporządziło  dokumentację  techniczną  tej  inwestycji  i  deklaruje  pokrycie  kosztów połowy 
przedsięwzięcia, tymczasem MZDW proponuje przekazanie jedynie materiałów niezbędnych 
do wykonania zadania, co w naszej ocenie stanowi zaledwie około ¼ kosztów. W wyniku tej 
interwencji  MZDW przesłał  umowę w sprawie  wspólnej  realizacji  zadania -  przebudowy 
chodników i zjazdów na ul. Legionowej w Markach, a przed jej zawarciem niezbędne jest 
podjęcie przez Radę Miasta Marki stosownej uchwały. Jednocześnie Burmistrz wyjaśnił, że 
ww. umowa wpłynęła do Urzędu w ostatniej chwili,  stąd nie został jeszcze przygotowany 
projekt uchwały, mimo to zwrócił się do Komisji z prośbą o wyrażenie opinii w tej kwestii.

Wobec  niepodjęcia  dyskusji  w  tym  punkcie  porządku  obrad  Przewodniczący  Tadeusz 
Sienkiewicz zarządził głosowanie w sprawie stanowiska Komisji Budżetowo – Gospodarczej 
wobec  przystąpienia  gminy  Marki  do  realizacji  wspólnego  zadania  inwestycyjnego,  w 
zakresie przebudowy chodników i zjazdów przy ul. Legionowej.

Głosowanie:
za pozytywnym stanowiskiem – 9
przeciwko – 0
wstrzymało się – 2
(w głosowaniu brało udział 11 radnych)

Komisja Budżetowo – Gospodarcza zajęła pozytywne stanowisko wobec przystąpienia gminy 
Marki do ww. przedsięwzięcia.

Pkt. 8 Sprawy różne.

Nie zgłoszono żadnych spraw.

Pkt. 9 Zamknięcie posiedzenia.

O  godzinie  1530 Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zamknął  posiedzenie  Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej.

Protokołowała
Elżbieta Jurczyk Przewodniczący Komisji

           Budżetowo – Gospodarczej
   Tadeusz Sienkiewicz
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